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Από το υπ’ αριθ. 2/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

  
Αρ. απόφ. 33/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών 
επιτροπών. 

 
         Σήμερα 23 Ιανουαρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-1-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 38 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. 
Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. 
Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. 
Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 12)Λ. 
Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Χ. Κούτρας, 15)Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 16)Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου, 17)Π. 
Τσαπαρόπουλος, 18)Α. Καγκελίδης, 19)Μ. Παπαϊωάννου, 20)Θ. 
Κορωνάς, 21)Κ. Συμεωνίδης, 22)Γ. Κάκαρης, 23)Β. Παπαδόπουλος, 
24)Κ. Κουτσαντάς, 25)Λ. Τσαβδαρίδης, 26)Α. Νεστορόπουλος, 
27)Α. Γκαμπέσης, 28)Κ. Κοστογλίδου, 29)Β. Γιαννουλάκης, 30)Χ. 
Τσιούντας, 31)Ε. Γουναράς, 32)Γ. Σουμπέκας, 33)Κ. Παναγιωτίδης, 
34)Δ. Γκέκα, 35)Α. Παπαδόπουλος, 36)Ι. Σοφρόνωφ, 37)Γ. 
Μελιόπουλος, 38)Χ. Σαββαΐδου. 

Ν. Μωυσιάδης, Α. Βεσυρόπουλος, Σ. 
Κουμτσίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Παρών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Η. Τσιαμήτρος, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος.  
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ. Μισοκέφαλος, Α. Ορφανίδου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. 
Κρομμύδας, Α. Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Χ. 
Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος, Δ. 
Κουλουριώτης, Ι. Λιάτσου, Η. Σοφιανίδης, Ε. Εμμανουηλίδης 

 
Σημείωση: 1)Κατά τη συζήτηση της αριθ. 26/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ. Σουμπέκας, Χ.Σαββαΐδου, Κ.Κοστογλίδου, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Ι.Σοφρόνωφ, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας.  
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 27/2012 αποχώρησε ο κ. Β.Γιαννουλάκης και προσήλθε η κ. Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 28/2012 προσήλθε ο κ. Β.Γιαννουλάκης. 
4) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 29/2012 αποχώρησε ο κ. Γ.Κάκαρης. 
5) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 30/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Σαββαΐδου, Λ.Πουλασουχίδης και Χ.Κούτρας. 
6) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 31/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 32/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Α.Λαζαρίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 33/2012 προσήλθε ο κ. Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Γκαμπέσης, Κ.Κουτσαντάς, 
Κ.Συμεωνίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 37/2012 προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 38/2012 αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
 
 

 
 



 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου την αριθ. 2/2012 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας Δήμου Βέροιας, με την οποία αυτή εισηγείται την κατανομή ποσού 
173.394,58 ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των λειτουργικών 
εξόδων των σχολείων Π/θμιας  και Δ/θμιας εκπαίδευσης (Δ΄ χρηματική εντολή έτους 
2011), ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης  85.000,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης  88.394,58 
 Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Σταυροπούλου: Η επιτροπή δημοτικής παιδείας αφού συνεδρίασε, αποφάσισε 
ομόφωνα σχετικά με την επιχορήγηση την τέταρτη δόση προς τις σχολικές επιτροπές 
το ποσό των 173.394,78€ στην πρωτοβάθμια επιτροπή το ποσό των 85.000,00€ και 
στη δευτεροβάθμια το ποσό των  88.394,58€. 
 Σοφρόνωφ: κ. Σταυροπούλου τα ίδια ποσά περίπου κατανεμήθηκαν και στην 
προηγούμενη την τρίτη δόση τρία χιλιάρικα πάνω, τρία χιλιάρικα κάτω, εκεί είναι. 
Από την εμπειρία που αποκομίσατε από την κατανομή από τις σχολικές επιτροπές, 
υπάρχει αποθεματικό στα ταμεία των σχολείων σήμερα; Και μια άλλη ερώτηση, γιατί 
η κατανομή έρχεται στο Δ.Σ. μόνο ως πρωτοβάθμια, δευτεροβάθμια και όχι και η 
κατανομή που κάνει η κάθε σχολική επιτροπή σε κάθε σχολική μονάδα.  
 Σαββαΐδου: Ήθελα να ρωτήσω με τί κριτήρια γίνεται η κατανομή αυτών των 
χρημάτων ανά σχολείο, αν υπάρχουν κάποια σταθερά κριτήρια, αντικειμενικά και 
πώς δίνονται, με ποιον τρόπο δίνονται αυτά τα χρήματα. Aπευθείας στους διευθυντές 
των σχολείων; Ποιά είναι η διαδικασία;  
 Τσιούντας: Φαντάζομαι ότι έγινε συζήτηση και ρωτώ αν συμφωνούν οι 
πρόεδροι, τα διοικητικά συμβούλια των τοπικών επιτροπών με την κατανομή αυτή. 
 Σταυροπούλου : Οι πρόεδροι των σχολικών επιτροπών δεν ήταν, απουσίαζε ο 
κ.Παπαδόπουλος, ήταν ο κ.Καγκελίδης, είναι η τελευταία φορά που γίνεται μ’ αυτόν 
τον τρόπο η κατανομή. Γίνεται επεξεργασία κάποιων στοιχείων, θα υπολογίζουμε 
κάποιες παραμέτρους, όσο αφορά τον αριθμό των μαθητών, όσο αφορά μαθητές, με 
κάποιους συντελεστές ώστε να βγάλουμε ένα συμπέρασμα. Αν είναι μαθητές 
δημοτικών, ΕΠΑΛ, ΕΠΑΣ, αν είναι σχολεία που βρίσκονται στον κάμπο, σε 
ημιορεινή περιοχή, σε ορεινή περιοχή, όσο αφορά τα τετραγωνικά, την παλαιότητα 
του σχολείου και τι παρεμβάσεις πρέπει να γίνουν. Μπορεί να είναι παλιό το σχολείο 
και να έχουν γίνει κάποιες παρεμβάσεις, να έχουν αλλαχτεί κουφώματα. Μαζεύουμε 
αυτά τα στοιχεία και θα κάνει μια ειδική συνεδρίαση η δημοτική επιτροπή παιδείας, η 
οποία θα λάβει υπόψη όλες αυτές τις παραμέτρους και θα βγάλουμε μια απόφαση. Θα 
θέλαμε να είναι και οι πρόεδροι των σχολικών επιτροπών. Από εδώ και πέρα 
βλέπουμε πως θα ξεκαθαρίσουμε τα πράγματα. Περιμένω και κάποια άλλα στοιχεία 
γιατί όλα τα σχολεία δεν έχουν οικοδομικές άδειες ώστε άμεσα να μπορούμε να 
ξέρουμε ακριβή τετραγωνικά. Γίνεται αυτή η προετοιμασία κι από εκεί και πέρα θα 
συνεδριάσουμε και θα βγάλουμε μια απόφαση για την οποία θα ενημερωθείτε. 
 Μελιόπουλος: κ.πρόεδρε, εμείς σαν παράταξη δεν μπορούμε φυσικά να μην 
ψηφίσουμε το να πάρουν τα χρήματα οι επιτροπές πρωτοβάθμιων, δευτεροβάθμιων, 
να τα μοιράσουν στα σχολεία, θεωρούμε όμως ότι τα χρήματα είναι πάρα πολύ λίγα, 
έπρεπε ήδη από πιο μπροστά να γίνει προεργασία σαν αυτή που μίλησε η κ. 
Σταυροπούλου. Ήδη είμαστε ένα χρόνο, πάμε στο δεύτερο του «Καλλικράτη», και 
πρέπει να βρεθεί και τρόπος διότι εκτιμούμε ότι θα πολλαπλασιαστούν τα σχολεία 
στα οποία οι μαθητές θα φοράνε μπουφάν άσχετα αν ο κ.Καγκελίδης ισχυρίστηκε και 
μπορεί να είναι κι έτσι ότι οφείλεται σε τεχνικό πρόβλημα και όχι στην έλλειψη 
θέρμανσης. Για να τελειώνω, να βρεθεί τρόπος τα λεφτά να γίνουν περισσότερα για 
να επαρκέσουν και χωρίς να καταφεύγουμε στους γονείς όπως και πολλοί δάσκαλοι 
εδώ πέρα λένε ότι βάζουν λεφτά από την τσέπη τους οι γονείς της πρωτοβάθμιας.  



 Β. Παπαδόπουλος: Ξεκινάω από το τέλος, αν οι γονείς της πρωτοβάθμιας 
βάζουν λεφτά και υπάρχουν αποδείξεις, καλά είναι να έρθουν κάποια στιγμή εδώ για 
να μη λέμε λόγια. Δεύτερον, εάν τα σχολεία παίρνουν τα χρήματά τους, στην 
ερώτηση της κ. Σοφρόνωφ, τα σχολεία δε θα γίνει κατανομή από εδώ, παλιά γινόταν 
από την επιτροπή παιδείας σήμερα υπάρχει το ενιαίο νομικό πρόσωπο και στην 
πρωτοβάθμια και στη δευτεροβάθμια, όπως και να έχει όμως υπάρχουν οι 
συγκεκριμένοι φορείς οι οποίοι κάνουν τις κατανομές, υπάρχει διοικητικό συμβούλιο 
με αρκετούς δημοτικούς συμβούλους το κάθε ένα από αυτά και γίνονται οι κατανομές 
στα σχολεία και λειτουργούν για την ώρα καλά.  

Η εκπαίδευση είναι μία. Εδώ μιλάμε για μια συγκεκριμένη κατανομή, είτε 
είναι  πρωτοβάθμια είτε δευτεροβάθμια, τα προβλήματα είναι ενιαία και κοινά, είτε ο 
μαθητής είναι μικρός είτε είναι μεγάλος, οι γονείς έχουν παιδιά και στο δημοτικό και 
στο γυμνάσιο και πολλοί έχουν και στο λύκειο και στο νηπιαγωγείο και θα 
χαιρόμασταν να είναι περισσότεροι αυτοί. Άρα λοιπόν η επιτροπή παιδείας κάνει τη 
δουλειά της όπως γινόταν τόσα χρόνια, χρησιμοποίησε ως παραμέτρους, παραπάνω 
της ήταν διαθέσιμοι, νομίζω ότι δεν υπάρχει πρόβλημα. Αν κληθούμε εμείς οι 
πρόεδροι ή εγώ σαν πρόεδρος του νομικού προσώπου να εκφέρουμε τη γνώμη μας 
στη δημοτική επιτροπή παιδείας, όταν κληθούμε θα την εκφέρουμε επισήμως κι 
ανοιχτά.  Κατά τ’ άλλα δεν υπάρχει πρόβλημα. Η εκπαίδευση είναι μία, θα πρέπει να 
σημειωθεί. 
 Καγκελίδης: κ.πρόεδρε στο θέμα αυτό και προσωπικά γνωρίζετε, γιατί το 
συζητήσαμε πολλές φορές, η κατανομή η οποία γίνεται δε γίνεται με αντικειμενικά 
κριτήρια.  

Δε λήφθηκαν ποτέ υπόψη και δικαιολογημένα, στοιχεία τα οποία θα κάνουν 
δίκαιη την κατανομή. Δε μιλάω αν η κατανομή πρέπει να γίνει περισσότερο στην 
πρωτοβάθμια ή στη δευτεροβάθμια, τα στοιχεία τα οποία παίρνονται και στην 
τελευταία συνεδρίαση πήγαν να παρθούν, δεν οδηγούν σε αποτέλεσμα.  

Σήμερα δεν παίζει ρόλο ο μαθηματικός τύπος και αυτό αποδεικνύεται 
περίτρανα με οποιαδήποτε στοιχεία να μπουν στον τύπο, σήμερα πρέπει να 
εστιάσουμε την προσοχή στις ειδικότερες ανάγκες ενός σχολείου. Σήμερα μπορεί 
κάποια σχολική μονάδα να έχει μεγάλο πρόβλημα και κάποια άλλη να μην έχει.  

Έγινε μία πρόταση. Για να μη γίνει σκοτωμός στην επιτροπή παιδείας, στην 
επόμενη συνεδρίαση θα γίνει σωστότερη κατανομή. Έγινε μία πρόταση προς την 
επιτροπή παιδείας, η οποία ρίχνει το μπαλάκι στους προέδρους, λες και οι δυο 
πρόεδροι άμα καθίσουν θα συμφωνήσουν και να πουν ότι ξέρεις η πρωτοβάθμια 
πρέπει να πάρει περισσότερα είτε η δευτεροβάθμια.  

Νομίζω ότι η επιτροπή παιδείας πρέπει να σταθεί στο ύψος της. Σήμερα 
προτείναμε και εγγράφως και υπάρχει και έχει εκδοθεί και στον τύπο ότι σήμερα 
πρέπει, αν γίνει μια επιτροπή από εκπαιδευτικούς και τεχνικούς, γιατί το θέμα αφορά 
και τεχνικά θέματα και εκπαιδευτικά τα οποία θα βγουν τα κόστη.  

Δεν ξέρω γιατί εκεί επικεντρώθηκε η συζήτηση, αποχώρησα εγώ από την 
επιτροπή, δεν είμαι μέλος της επιτροπής, αλλά πρέπει στην επιτροπή να μπουν αυτά 
τα δεδομένα, δηλαδή από συγκεκριμένους ανθρώπους οι οποίοι έχουν περισσότερες 
γνώσεις. Γιατί τι γίνεται στην επιτροπή; Βλέπουμε ότι ο ένας λέει όχι στην 
πρωτοβάθμια, ο άλλος λέει στη δευτεροβάθμια και φτάσαμε σε ένα σημείο κάποτε με 
μια κατανομή του 60/40 να φτάνει αισίως στο 50/50 κι από εκεί και πέρα χωρίς να 
δούμε ποια είναι η πραγματικότητα. Δεν μπορεί η επιτροπή παιδείας όπως είναι να 
λειτουργήσει και να κάνει σωστή κατανομή.  

Πρέπει κι εμείς σα Δ.Σ. αν δε φτάσουμε στην επόμενη κατανομή να γίνει 
δίκαια, άσχετα αν δικαιούται η δευτεροβάθμια να πάρει λιγότερα, αλλά να γίνει μια 
κατανομή με κριτήρια αντικειμενικά.  

Μαζεύεται η επιτροπή, ο ένας λέει εκείνο, ο άλλος εκείνο και δεν ήταν το 
ομόφωνο, ήταν να μην πιαστούν στα χέρια, γιατί αν πήγαινε στο θέμα το ποιος πρέπει 
να πάρει, ήταν γι’ αυτή τη φάση της κατανομής και δεν μπορώ να καταλάβω με τι 
στοιχεία θα πάει η επιτροπή παιδείας όταν είπαμε είναι συγκεκριμένη πρόταση να 
γίνει επιτροπή, να καθοριστεί η επιτροπή από τεχνικούς, να έρθουν με 



εκπαιδευτικούς έστω μέσα από τη σύνθεση της επιτροπής, να καθίσουν κάτω να 
βγάλουν αυτά τα στοιχεία.  

Δεν υπάρχουν αυτά τα στοιχεία, πρέπει να βάλουμε ειδικούς. Ας κάτσει η 
επιτροπή να τους βρει, να τους βάλει για να κάνουν την σωστή την κατανομή. Είναι 
δυνατόν να υπάρχει 50/50; Εγώ δεν κατάλαβα, το μισό-μισό είναι δίκαιο; Όχι, δεν 
μπορεί να είναι μισό-μισό, κάπου πρέπει να υπερβαίνει. Κι όταν λέμε να υπερβαίνει, 
δε μιλάμε για πέντε-δέκα χιλιάδες, η διαφορά ήταν εξήντα-εβδομήντα χιλιάδες ευρώ 
και σε μια εποχή κρίσης είτε από εδώ πάνε οι εξήντα είτε από εκεί πάνε οι εξήντα και 
οι εβδομήντα χιλιάδες, μιλάμε για σεβαστά ποσά τα οποία είναι στη λειτουργία των 
σχολικών μονάδων.  

Νομίζω μόνο με τη σύσταση της επιτροπής μπορούμε να βρούμε μια άκρη, μ’ 
αυτόν τον τρόπο τον οποίο γίνεται τώρα δεν μπορεί. Όσον αφορά τα ερωτήματα αν 
υπάρχουν αποθεματικά,  φυσικά αν δεν υπήρχαν αποθεματικά κ. Σοφρόνωφ έπρεπε 
να σηκώσουμε τα χέρια και να φύγουμε.  

Φυσικά υπάρχουν αποθεματικά, ήρθαν οι κατανομές, υπάρχουν τα ποσά με τα 
οποία θα κινηθεί η χρονιά.  Όσον αφορά με τί κριτήρια γίνεται η κατανομή των 
σχολικών μονάδων, ίσως δεν ξέρω, ίσως να έχουμε διαφορετικό σύστημα λειτουργίας 
η πρωτοβάθμια με τη δευτεροβάθμια.  

Η πρωτοβάθμια κάνει κατανομή και δίνει τα λεφτά στους διευθυντές των 
σχολείων, η δευτεροβάθμια απλούστατα κάνει, διεκδικεί την κατανομή και θα φτάσει 
στο σημείο να δει τι ανάγκες έχει κάθε σχολική μονάδα στο τέλος να πάρει τα 
στοιχεία αυτά ούτως ώστε να προβεί σε κατανομές δικαιότερες και όχι με αριθμούς 
μαθητών. Άρα εφαρμόζουμε ένα σύστημα διαφορετικό και πρέπει να είμαστε οι 
μοναδικοί και ο δήμος Συκεών με Νεάπολης. Οι δυο εμείς σαν δευτεροβάθμιες 
εκπαιδεύσεις, είχε έρθει ένα έγγραφο το οποίο έλεγε για τραπεζικούς λογαριασμούς 
να ανοίξουμε.  

Θα ζητούσα από το Δ.Σ. ο τελικός, αυτός που εγκρίνει τα πάντα και της 
επιτροπής παιδείας και τους ισολογισμούς και τους απολογισμούς των σχολικών 
επιτροπών, να πάρει μια απόφαση, να συσταθεί μια επιτροπή η οποία θα ερευνήσει το 
θέμα αυτό των αναγκών μεταξύ δυο εκπαιδεύσεων. Όπως είμαστε εμείς 
υποχρεωμένοι σα σχολικές επιτροπές να δούμε τις ανάγκες ανά σχολική μονάδα, 
αυτός είναι ο ρόλος μας, αλλά πρέπει να γίνει αυτή η επιτροπή αλλά το να αφήνουμε 
το μπαλάκι, θα πω τότε τι γινόταν μέχρι το 2011 το 60/40 που σας είπα, είναι πολλά 
τα λεφτά. Πώς δηλαδή τότε δε γινόταν σωστές οι δουλειές; Πρότασή μου και να τεθεί 
εδώ. 
 Πρόεδρος: Πρόταση κατά το άρθρο 67 παρ.7, κάνει μόνο η δήμαρχος και οι 
επικεφαλής των παρατάξεων. Να μην επανερχόμαστε στα ίδια, έγινε κατανοητό 
νομίζω. Αν συνεργαστείτε με την αντιδήμαρχο οι δυο πρόεδροι των σχολικών 
επιτροπών, θα συγκροτήσετε μια άτυπη επιτροπή. Οι επιτροπές είναι άτυπες αυτές. 
Αντώνη, οι επιτροπές είναι άτυπες, μπορείτε να συνεργαστείτε με τον αντιδήμαρχο 
Τεχνικών λοιπόν, να βρείτε να κάνετε μια ομάδα ανθρώπων να το μελετήσει. 
 Καγκελίδης: κ.πρόεδρε είμαι νομικό πρόσωπο, δεν μπορώ να στείλω θέμα να 
μπει στη συζήτηση σαν μια πρόταση στο Δ.Σ.;  
 Πρόεδρος: κ.Καγκελίδη δεν καταλαβαίνω την ένταση. Διάβασα το άρθρο, σας 
είπα λοιπόν ότι δε δικαιούστε, τί να κάνουμε; Να έρθει τακτικό θέμα στο επόμενο 
συμβούλιο, κάντε ένα εισηγητικό για να έρθει τακτικό θέμα, τώρα καλούμαστε εδώ 
να ψηφίσουμε. 
 Μελιόπουλος: Ευχαριστώ Πρόεδρε. Κύριοι σύμβουλοι, ο κόσμος το ‘χει 
τούμπανο κι εμείς κρυφό καμάρι. Η θέρμανση είναι η κορυφή του παγόβουνου. Από 
πάντα οι γονείς φορτωνόταν κόστος της, αυτό που λέμε μόνο κατ’ ευφημισμό έχει 
μείνει της δωρεάν και δημόσιας εκπαίδευσης, αντί δικού μου λόγου θα διαβάσω από 
εδώ μέσα. «Οι σύλλογοι γονέων αγοράζουν θερμαντικά μέσα για τα δημοτικά και τα 
νηπιαγωγεία». Τα πρακτικά εδώ πέρα, ο κ.Τολιόπουλος.  

Η μαθήτρια τί μας είπε; ότι κάνουν μάθημα με μπουφάν. Τώρα τα τεχνικά 
στοιχεία αν είναι πενήντα, αν είναι 60/40 δεν κρύβουν την πραγματικότητα ότι 
ολοένα κομμάτι της θέρμανσης των σχολείων των λειτουργικών δαπανών τα 
μεταφέρουν στους γονείς.  



 Β.Παπαδόπουλος: Εάν οι σύλλογοι γονέων θέλουν να βγάζουν ανακοινώσεις, 
δεν έχω τίποτα. Θήτευσα πάρα πολλά χρόνια στους συλλόγους και στις ενώσεις, 
θέλουν να βγάζουν ανακοινώσεις και να προκαλούν συζητήσεις, μπορούν να το 
κάνουν. Αυτή τη στιγμή κανένα σχολείο δεν είναι χωρίς πετρέλαιο, όπου χρειάζεται 
ενίσχυση έχει γίνει, η θέρμανση στις μέρες που είχε μείον δέκα ή μείον εφτά τη νύχτα 
ή μείον δώδεκα πιθανόν το πρωί να ήταν, τέλος πάντων να μην ήταν αυτή που 
έπρεπε, αυτό συμβαίνει πάντα και από εκεί και πέρα τώρα το να επανερχόμαστε και 
να λέμε ότι κινδυνεύουμε και τα σχολεία δεν έχουν αυτό και θα μείνουμε χωρίς 
θέρμανση, νομίζω ότι όλοι μας μπορούμε να το κρίνουμε για ποιό λόγο λέγεται.  

Εάν λοιπόν στα σχολεία αγόρασε κάποιος σύλλογος γονέων ένα θερμαντικό 
μέσο, κακώς το αγόρασε, και κακώς μπήκε μέσα στο σχολείο και κακώς δούλεψε, 
διότι δεν ελέγχθηκε από κανένα. Αγοράστηκε και δεν ξέρουμε από πού αγοράστηκε 
και με ποιά χρήματα, ούτε αν ήταν καινούργιο, ούτε αν ήταν μεταχειρισμένο ούτε αν 
είχε το CE κι όλα τα άλλα. Λοιπόν, άρα πρέπει να τηρούνται οι διαδικασίες. 
 Καγκελίδης: Εγώ κ.πρόεδρε στη διαδικασία της ψηφοφορίας ψηφίζω λευκό σ’ 
αυτές τις κατανομές και θα ψηφίσω κάποτε όταν δω δίκαια την κατανομή.  
 Σταυροπούλου: Συγνώμη, ο κ.Καγκελίδης δυο φορές αναφέρθηκε ότι η 
επιτροπή ρίχνει το μπαλάκι στους προέδρους, δε ρίχνει το μπαλάκι στους (Στο 
σημείο αυτό γίνεται αλλαγή μαγνητοφώνησης της επόμενης πλευράς κασέτας) 
δεν είναι αυτό, ρίχνουμε το μπαλάκι σε κάποιον. Όλοι μαζί, όλα τα μέλη της 
δημοτικής επιτροπής παιδείας, ο κ.Καγκελίδης δεν ήθελε να γίνει η κατανομή τώρα, 
θα περιμένουμε πόσο χρόνο τους τεχνικούς και όλους ώστε τα σχολεία νομίζω άμεσα 
έχουν την ανάγκη αυτών των χρημάτων.  

Είπαμε η τελευταία δόση ήταν αυτή, δόθηκε, από εκεί και πέρα στην 
καινούργια του 2012 θα δούμε, θα συνεργαστούμε και θα γίνουν όλα. Από εκεί και 
πέρα ούτε μπαλάκι ρίχνουμε, απλώς θέλουμε συνεργασία και με τους δύο προέδρους, 
δε ζήτησα κάτι άλλο.  
 Τσιούντας: Επειδή η απόφαση του κ.Καγκελίδη να ψηφίσει λευκό με βάζει 
αμφιβολίες, θα κάνω κι εγώ το ίδιο, θα ψηφίσω λευκό.   
 Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την εισήγηση της Δημοτικής Επιτροπής 
Παιδείας για την κατανομή του ποσού με τον τρόπο που αναφέρεται στον παραπάνω 
πίνακα;  

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 18 δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Θ.Θεοδωρίδης, Γ. 
Μιχαηλίδης, Α.Λαζαρίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Β.Σταυροπούλου, Ε. Αρχοντάκη, 
Π.Παυλίδης, Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, Χ.Κούτρας, 
Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γεωργιάδου, Π.Τσαπαρόπουλος, Α.Καγκελίδης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Κορωνάς, Β.Παπαδόπουλος. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Δ.Δάσκαλος, Α.Καγκελίδης, 
Μ.Σουμελίδης, Χ.Σαββαΐδου, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Τσιούντας, 
Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα, Λ.Τσαβδαρίδης, Β.Γιαννουλάκης, Α.Νεστορόπουλος, 
Κ.Παναγιωτίδης, Α.Παπαδόπουλος. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την  αριθ. 2/2012 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2012 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση 
σε σχολικές επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω 
σκοπό. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 καθώς και του άρθρου 50 του Ν. 
1566/85, όπως τροποποιήθηκε με τον Ν. 1894/90. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού € 173.394,58 των σχολικών 
επιτροπών, για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των σχολείων Π/θμιας  και 
Δ/θμιας Εκπαίδευσης (Δ΄ χρηματική εντολή έτους 2011), ως εξής: 

 
 



ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 
Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης  85.000,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης  88.394,58 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   33/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Νικόλαος Μαυροκεφαλίδης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Η. Τσιαμήτρος  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Παπαδόπουλος  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Χ. Κούτρας     
Χ. Γαϊτάνου-Γεωργιάδου     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Κ. Συμεωνίδης     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  25-1-2012 
Η Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Κ. Παναγιωτίδης 
Α. Παπαδόπουλος 
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Χ. Σαββαΐδου 

 
 
  
 


